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Deltagare: Tony Mufic, Karin Gerken, Susanne Fras, Peter Abrahamsson, Anci Cederqvist, 

Thomas Karlegatt, Mats Nilsson, Christian Olsson, Marie Krantz (sekr.) Jonna Myrebris 
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Frånvarande: Matz Ingvarsson, Maria Boman Hansson, Agneta Gullstrand 

Mötesanteckningar 

Dialog 

 

1. Gruppdialog med Jonna Myrebris, biträdande stadsdirektör om SFF/SLF 
(inifrån och utifrån perspektiv) 
 
Vad fungerar bra? Vad funderar mindre bra? Medskick? 

 

Information 

2. Återkoppling från Grupper  
 Styrgruppen  

o Uppdrag Digitalisering (Birgitta och Susanne) 
Vi behöver arbeta med frågan regelbundet för att hålla en hög och jämn nivå 
samt få en överblick var vi befinner oss kopplat nationellt.  
Tre tydliga hållpunkter framåt.  

1. Nationella prov – driver utveckling av infrastruktur och hårdvara 
2. Stötta  skolor som behöver utvecklas avseende digitalisering med 

koppling till enhetens infrastruktur och kompetensnivå 
3. Office 365 

o Nationellt programråd för introduktionsprogram på Skolverket 
o Annette HP deltar och representerar Familjen Helsingborg. 

o Övergripande SYV plan 
 Planen är klar och tas upp i nämnd i december. Nästa steg är att 

implementera den i verksamheten 2020. 
o H22  

 Det har kommit in förslag på aktivitet från Maria Park skolan där 
eleverna medverkar, förslaget kommer ingå i aktivitetsportföljen. 

 Peter och Anci har deltagit på en föreläsning om närvaro som gav bra konkreta tips 
som vi eventuellt kan använda oss utav. Önskemål är att fler rektorer och biträdande 
delta vid nästa tillfälle. 
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3. Resultat från medarbetarenkäten 2019 

Föredragande: Karin Gerken 
 
Genomgång av resultaten från medarbetarenkäten 

 83 % svarsfrekvens 
 Överlag bra resultat - Årets HME-värde för staden hamnar på 81. Skol-och 

fritidsförvaltningens HME-värde är 83. 

4. Kort, kort 
Föredragande: Marie Krantz 
 
Vi har nytt konferensavtal i staden från den 1 dec med Svenska möten. Detta innebär att alla 
konferensbokningar ska bokas via dem framöver. 
 

o Gäller både dag och övernattningskonferenser 
o Mer info om kontaktuppgifter, hemsida mm. kommer mejlas ut när avtalet är 

igång  
o Hjälp till att sprida informationen i organisationen  

 

5. Befolkningsprognos, budgetvolymer samt skolval 
Föredragande: Mats Nilsson 
 
Under kommande 10 års period har vi inte den fortsatta ökning av antal elever som man 
tidigare förutspått vilket bland annat påverkar lokalplanering och nybyggnationer. 
 

 prognoser i förskolan inför 2020 
o Det är stora skillnader i elevantal mellan vår och höstterminen (fler under Vt 

i förskolan) 
o volymerna 2020 är ungefär samma som i år. 

 
 prognoser i grundskolan inför 2020 

o även här stora skillnader mellan vår och höstterminen (Fler under Ht i 
grundskolan)  

o prognosen för 2020 är att varje verksamhetsområde har ca 100 elever mer 
än i år. 

o ISH växer dock väldigt mycket – här kommer man behöva lösa lokalfrågan 
framöver  
 

6. SKA inkl. arbete med Verksamhetsplanen (VP) - Avrapportering uppdrag  
Föredragande: Anci Cederquist och Peter Abrahamsson 
 
Uppdrag: Närvaro - Redovisning av förslag 

 Frånvarossystem  
o upphandling nytt system - det gamla löper ut 2020 
o intention nytt system på plats 20/21 med utbildning Vt 20 
o mål: Bättre lösningar för automatiska utdrag på individ, klass, enhet och 

skolnivå  
 stöd från centrala elevhälsan 

o Konsultationer till elevhälsoteam och skolpersonal 
o insatser som vilar på vetenskaplig grund och beprövad erfarenhet 
o Information om och stöd i tillämpningen av rutiner och stödmaterial 
o Kompetenshöjande arbete och erfarenhetsutbyte skolor emellan 

Syfte: 
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Vid anteckningarna/Marie Krantz 

 Att skolan ökar fokus på närvarofrämjande och åtgärdande processer. 
 Att detta kan generaliseras till andra elevärenden på skolan 

 Förslag att börja med satsning på ett antal utvalda skolor med högst frånvaro 
 Kommentarer: 

- Viktigt att avgränsningen görs med rätt mått (andelen elever som har 15 % 
eller mer frånvaro) 

- Anci och Peter tar fram och presentera nytt förslag för Tony 
 övriga uppdrag 

o Fortsatt arbete med uppdragen 
 


